
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 8. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Samrådsspørgsmål A
I svaret på AMU alm. del - spørgsmål 524 svarer ministeren følgende: "Endelig
skal det nævnes, at Arbejdsskadestyrelsen ikke i alle sager har fået en tilbage-
melding fra politiet om, hvorvidt politiet har rejst sigtelse i sagen. Det er således
kun i 17 sager fra perioden 2001-2010, at Arbejdsskadestyrelsen med sikkerhed
kan sige, at der er rejst bødekrav mod arbejdsgiveren, men det kan ikke ude-
lukkes, at der er tale om flere sager." På den baggrund bedes ministeren
bekræfte, at ministeren ikke har kendskab til andre sager end de omtalte 17, at
alt andet er gisninger og gætværk, og at det ikke på nogen måde kan udelukkes,
at de omtalte 17 sager, hvori der er rejst bødekrav mod arbejdsgiver, er det
endelige og fuldstændige antal.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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